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REPUBLIKA HRVATSKA
Srnnnsro-KNIN sKA Zup,tNr.r.t
oPCTNA nuZrc
OPCINSKO VIJECE

KLASA: 021-05118-0115
URBROJ: 21821 08 -02-I 8-2
Gradac, 30. studenog 2018.g.

ZAPISNIK
s 9. sjednice Opdinskog vijeda Opdine RuZi6

Sjednica je odtlana 30. studenog2018. godine, u vijednici Opdine RuZi6 u Gradcu, s
podetkom u 19:00 sati.

Sjednici nazoini vijednici:
Ante Duran, 

*Petar 
Saran, Mijo Bojdi6, Tomislav Vuleti6, Damir prnjak, Hrvoje Sudii,

Ana Strunje, Milan Buzov, Mirko Biki6, Josip Sudi6 i Sandra Goreta.

Ostali nazoini:
- Nadelnik Opdine RuZid, Ante pijuk,
- Zamjenik opiinskog nadelnika Dalibor Durdov.
- Zapisniiar:

Josipa Vrlja, prodelnica

DNEVNI RED

- verifikacija zapisnika s 8. sjednice opdinskog vijeda opdine RuZii
1. Prijedlog odluke o vrijednosti boda komunalne naknade ( B )
2. Zahtjevi
3. Razno

Predsjednik Opiinskog vijeda daje dnevni red na glasovanje.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Predsjednik opiinskog vije6a daje zapisnik 8. sjednice na glasovanje.
Zapisnik s 8. sjednice je verificiran jednoglasno.



Toika L. Prijedlog odluke o vrijednosti boda komunalne naknade ( B )

Nadelnik Ante Pijuk navodi kako je doslo do promjene u novom Zakonu o

komunalno* gorpod*stvu i sukladno tome do 30. studenog se mora donijeti nova

odluka o vrijednosti boda komunalne naknade za20l9. godinu.

Napominje kako je vrijednost boda ostala ista samo je izmijenjen nadin obraduna'

Predsjednik vije6a zatvara laspravu i daje Prijedlog Odluke o vrijednosti boda

komunalne naknade na glasovanje'

Prijedlog je usvojen jednoglasno'

Toika 2.Zahtiev

1. Udruga slijepih ,,Sestoikaoo- molba za donaciju

Nadelnik Ante pijuk iznosi kako traZe sredstva za kupnju prijeko potrebnog vozlla za rad

udruge i prijevoz Stidenika.

NadelnikpiedlaLe donaciju u iznosu od 1000,00 kn'

Predsjednikvije6adajenadelnikovprijedlognaglasanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno'

2. Malonogometni klub Pokrovnik - molba za donaciju kupnje opreme -
Predsjednik Ante Strkalj

Nadelnik Ante pijuk izlaLekako traZe sredstva od 3,000,00 knza kupnju sportske opreme za

malonogometnu ekiPu.

Nadelnik predlaLe da se zahtjev odbije'

Predsjednikvije6adajenadelnikovprijedlognaglasanje.
Prijedlog je usvojen jednoglasno'

3. Savez sektora za zapolljavanje, neovisni Zivot cjelovite integracije osoba s

invaliditetom Republike Hrvatske - zamolba za donacijskom potporom

Projekta Gradani Prvog reda

Nadelnik Ante Pijuk je proditao zamolbu, u kojoj setraLidonacijska potpora u iznosu od

500,00 knzaprojekt Gradani prvog reda'

Nadelnik predlaLe da se zamolba usvoji u cijelosti'

Predsjednik vije6a daje nadelnikov prijedlog na glasanje'

Prijedlog je usvojen jednoglasno.



Toika 10. Razno

Vijeinik Milan Buzov iznosi tri pitanja za nadelnika:
1) Kada 6e se sanirati dom u Kljacima, rije5iti problem ulegnutog krova,
2) Za dom u Kljacima, stoji u Zapisniku da iemo danas raspravljati o sredstvima koja

6emo dobiti od Ministarstva regionalnog razvoja ili Agencije, zaito ne raspravljamo
jer se do2020. godine moraprivesti svrsi ili 6emo ostati beznlega.

3) Da li smo mogli s 5.000,00 kn rije5iti rupe na Drvenjaku prije godinu dana kad sam

Vas molio a ne jo5 dekati da s odmakom vremena sanacija bude znatno skuplja.

Nadelnik Ante Pijuk odgovara za prvo pitanje Sto se tide ulegnuca daje izvje5ten nadzor, bio
je dva ptila izlazio na teren no problem je projekta u startu a izvodad je izveo kako je Lzyeo ,

vjeruje najbolje 5to je mogao i postoji garantni rok od dvije godine, garantna zadulnicakoja
se moZe aktivirati. Za drugo postavljeno pitanje odgovara daje Dom prijavljen na Ministarstvo
regionalnog razvoja, rezultati se dekaju i da ako dode do nekih nepovoljnijih dogadaja da ie
Ministarstvo imovine izi6i u susret i produZiti rck. Za trede pitanje navodi kako 6e zarupe na
Drvenjaku izi6i ekipa na teren koja se bavi sanacijom kada budu mogli i odraditi ie sanaciju.

Vijeinik Josip Sudi6 se osvr6e na Zapisnik od pro5le sjednice gdje je redeno da 6e se na
slijede6oj sjednici raspravljati o prioritetima za asfaltirarfe ali kako se ni5ta ne dogada.
Navodi kako je Wozoravao da 6e se stolarija u Otavicama uni5titi, da treba biti prioritet da se

zaltiti i pita za5to se nisu izvr5ili radovi bojanja. Takoder napominje prodelnici i nadelniku da
je stupila na snagu Izmjena poreza koji se tidu opiine , porezi za iznajmljivade te ako ne znaju
da su rokovi do 31. da se donese odluka zarznoslelap koja 6e biti u rasponu od 150,00 do
1500,00 kn u suprotnom 6e drLava preuzeti na sebe, pa istide da za slijede6u sjednicu mogu
pripremiti Odluku.
Moli da nadelnik odgovori.

Nadelnik Ante Pijuk odgovara kako je za izgradnju vrti6a poni5ten natjedaj zbog vrlo visokih
iznosa ponuda iznad procijenjene vrijednosti. Ponovljen je natjedaj i nada se povoljnijim
ponudama ovaj put, otvaranje je 7. prosinca i iza toga kada se otvore ponude moZe se

razgovaratr o asfaltiranju. SlaZe se da su se zatvori trebali sanirati i obojati a Sto se tide odluke
prodelnica ie povesti raduna o tome.

Vijednik Josip Sudi6 je iznio da se svugdje dogadajuterazlike u cijenama, koje su znatno
porasle od prije dvije godine i otkad je projekt prijavljen. Napominje kako se po Opiini prida
da je proSla vlast upropastila 1.000.000,00 kuna i da nije napravila projekt kako treba, da to
pridaju Zene od vijednika koje nemaju zavr5enu osnovnu Skolu pa moli da se rede istina. A Sto

se tide asfaltiranja, postoji komunalna naknada koja se moLe koristiti u svrhu komunalne
infrastrukture, vrti6 u tu infrastrukturu ne spada i ta sredstva nije mogude prebacivati.

Nadelnik Ante Pijuk iznosi kako ne mole tvrditi tko Sta prida, istina je da je projekt raden
2015. godine i u ove 3 godine je narasla cijena materijala, sirovina, radne snage i svega
ostaloga i prida iz2015. na koncu 2018. godine Sto se tide cijena ne drLi vodu. Sto se tide
vrti(a, napominje kako su spremni na to, tolike iznose, i ti novci koje vije6ni$ Sudii spominje
nisu novci od asfalta nego vi5kovi od prije.



Vijednik Buzov istide pitanj e vezano za spremnike smeda, s obzirom da su postolja ostal'a a
kontejneri maknuti, konkretno u Kljacima kod ambulante uz cestu, tamo ima smeia
razbacanogizvretica,kadaCe se sanirati i da li je onaj tko Zivi tamo dobio spremnik.

Zamienik nadelnika Dalibor Durdov odgovara kako je bio s direktorom eisto6e, obiSli su
opiinu i traLe se 2 lokacije na javnoj povr5ini gdje 6e se deponirati ta postolja dok im se ne
nade daljnja svrha. Problem je Sto ljudi bacaju smeie gdje stignu. Problem je takoder Sto
vozilo trenutno ne moZe doii do svake ulice pred svaku kudu i tu je za prvu ruku zadrLan
spremnik od 1100 litara. Malo tu i eistoda nije na vrijeme reagirala a isto tako veliki je broj
ljudi koji do sada nisu plaiali uslugu nego koristili od drugih i nisu u sustavu a traLe
spremnik. iistoda 6e kupiti sme6e s tih mjesta dok se ne makne postolje a isto tako nabavlja
se vozilo od 5 kubika koie 6e mo6i u6i do svake kude.

Zwnienik nadelnika iznosi problem s prijevoznikom Promet Split, naime Promet se prijavljuje
na natjedaj za kupnju autobusa i ne smiju biti u gubitku u nije{nom segmentu. Sada ako
opdina ne sklopi ugovor s njima gdje se obvezujemo da iemo pokrivati gubitak koji nastaje na
na5em podrudju od 1. sijednja 2019. ukidaju linije preko na5eg podrudja. Nama je
neprihvatljivo jer traLe 328.000,00 knza 2018. godinu ravz tendenciju da to moZe biti i veii
gubitak. To je tema koju moramo sagledati ozbiljno kroz prosinac jer nisu niti htjeli potpisati
ugovor s nama zafrnanciranje prijevozadaka do Splita jer nisu sigurni da li 6e biti linije od
slijedede godine.

Vijednik Josip Sudi6 napominje zamjeniku nadelnika kako svake 3-4 godine dodu s istom
idejom. Op6ina ne moZe nikoga sufinancirati bez Javnogpoziva i ako ta gospoda ukine liniju
oni gube koncesiju na medugradsku liniju. Iznosi kako treba malo pouditi Ugovore o
koncesijama medugradskih linija. Onog trenutka kad oni izgube koncesiju, Grad DmiS moLe
raspisati natjedaj za koncesiju, tada ie se pojaviti ostale firme koje imaju interes da voze.
Napominje kako to oni iz Prometa samo pla5e.

Predsjednik vije6a zakljuduje rad sjednice.
Sjednica je zavrlenau 19:42 sati.

Sjednica je tonski snimana, tonski zapis duva prodelnica Jedinstvenog upravnog odjela, a
vij e6nici ga na zahtjev mogu preslu5ati.

Zapisniiar


